
Katarina 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 19 januari 2022 i Södergården 
 
Närvarande: Elsemarie Bjellqvist ordförande 
  Kerstin Tovesson vice ordf, studieorganisatör 
  Maj Lovén  kassör 
  Annika Thiam sekreterare 
  Lars Stockstad ledamot friskvård 
  Kristina Kastner Selander ersättare medlemsansvarig 
  Anne Sandquist ersättare 
  Lars Rawet  ersättare 
  Marie Abou Touma ersättare 
  Tommy Widell adjungerad ledamot, webbansvarig 
 
Förhinder:  Lotta Häll  ersättare 
  Inge Gustafsson ersättare 
  Haldo Andersson ledamot 
  Lisbeth Gustad inbjuden 
 
§ 1 Öppnande 
Ordföranden öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 
 
§ 3 Protokoll från föregående styrelsemöte 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 4 Ekonomi 
a) Redovisning för 2021 godkändes. 
b) Bokslut för 2021 ej klar. Kassören uppvisade en delredovisning 
   
§ 5 Medlemsrapport 
PRO Katarina har nu 500 medlemmar. Tre medlemmar har slutat under november-
december 2021. 
 
§ 6 Verksamheten våren 2022 
Medlemsmötet 27 januari ställs in. Tommy Widell meddelar medlemmarna via e-post och 
sms. Öppet hus och information om framtidsfullmakt genomförs istället, om situationen 
tillåter, den 24 februari. Vid mötet den 24 februari kommer kaffe och smörgås serveras för 
entréavgiften som bestämdes till 50 kronor. För ett glas vin eller en öl betalas 20 kronor. 
Tommy ändrar informationen på hemsidan. 
Mötet med eventuella nya deltagare i festkommittén fick ställas in. 
Underhållningen med Finn Zetterholm fick ställas in.  
Studiecirkeln för filmintresserade kommer att kunna genomföras. 
Till hemliga resan har 12 personer anmält intresse och till resan till Höga kursen har redan 
27 personer anmält sig. 
 
§ 7 Idébanken 
Idébanken som utsänts av Kerstin godkändes. 
 
§ 8 Pensionärskollo 
Ett stort projekt som kan realiseras tidigast sommaren 2023.   



Vi måste vara minst fyra som arbetar med kollot, eventuellt i samarbete med övriga 
föreningar på Södermalm. Kerstin och Kristina tar upp frågan i framtidsgruppen. 

  Eventuellt kan ekonomiskt bidrag sökas från Socialstyrelsens ensamhetsprojekt. Elsemarie     
  undersöker med Skärgårdsstiftelsen.   
   
  § 9 Verksamhetsberättelse 2021 
   De som ansvarar för de olika delarna undersöker. Utkast skickas till Elsemarie till nästa       
   styrelsemöte. 
 
   § 10 Riksorganisationen, tidigare utsänt 
   Christina Tallberg ställer inte upp för omval. Icke medlemmar ska inte kunna prenumerera  
   på medlemstidningen PROpensionären. Folkhögskolan kvar i Gysinge. 
 
   § 11 Distriktet, val av tre ombud 
   Årsmöte 7 april. Vi avvaktar val av ombud till efter vårt årsmöte. 
 
   § 12 Samorganisationen, val av två ombud 
   Årsmöte 28 april. Vi avvaktar val av ombud till efter vårt årsmöte. 
 
   § 13 Framtidsgruppen 
   Konferensen som hölls i november 2021 kan eventuellt uppföljas med en      
   halvdagskonferens. Dialog upptas med ny styrelse angående områden som togs upp på 
   seminariet. Med anledning av faktura som sänts till distriktet besöker Maj distriktets möte  
   den 31 januari. 
 
   § 14 SPR och KPR 
   SPR har haft sitt första möte för året. Fyra deltagare, varav två nya, från PRO deltog.  
   Eventuell kvalitetspremie till utförare av hemtjänst ska tas upp. Den 27 januari hålls  
   presskonferens angående hemtjänsten. Kerstin har begärt att få ta del av avslagsbeslut 
   av ansökningar om särskilt boende utan framgång. Konstateras att på Södermalm får  
   många avslag på sin ansökan. 
 
   § 15 Övriga frågor 
   Inför val av ny styrelse på årsmötet, nedanstående styrelsemedlemmar avser ej att ställa 
   upp för omval: 
   Anne Sandquist 
   Lars Stockstad 
   Elsemarie Bjellqvist 
 
   Fråga om att eventuellt minska antal ledamöter i styrelsen och eventuellt införa ett  
   arbetsutskott togs upp av Anne.  
   31 januari skall redovisning till Stadsdelsnämnden vara inne. 
 
   § 16 Nästa styrelsemöte 
   Nästa styrelsemöte hålls den 16 februari. Vi avvaktar beslut om lokal. 
 
   § 17 Avslutning 
   Elsemarie tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
   Vid protokollet   Justeras 
 
 
   Annika Thiam   Elsemarie Bjellqvist 



   


